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11 Μαΐου 2015 

 

 

Συμφωνία για να προχωρήσει η χρηματοδότηση στα μεγάλα και μικρά 
έργα σε όλη τη χώρα, ζήτησε ο νέος Πρόεδρος του ΤΕΕ Γιώργος 

Στασινός 
 

 

Έμφαση στην ανάγκη επίτευξης συμφωνίας με τους εταίρους της χώρας έδωσε σε σημερινή 
τηλεοπτική του παρουσία στην εκπομπή Αταίριαστοι του τηλεοπτικού σταθμού ΣΚΑΙ ο νέος 
Πρόεδρος του ΤΕΕ Γιώργος Στασινός. Συνομιλώντας με τους δημοσιογράφους Γιάννη 
Ντσούνο και Χρήστο Κούτρα, ο Γιώργος  Στασινός τόνισε ότι πρέπει να επιλυθεί το πρόβλημα 
ρευστότητας, να επανεκκινήσει η οικονομία και να προχωρήσει και πάλι η χρηματοδότηση 
στα μεγάλα και μικρά έργα σε όλη τη χώρα. 
 
Ο Πρόεδρος του ΤΕΕ Γιώργος Στασινός τόνισε επίσης ότι είναι ανάγκη η αλλαγή κατεύθυνσης 
στη φορολόγηση των ακινήτων με αναπροσαρμογή των αντικειμενικών αξιών στα επίπεδα 
των πραγματικών τιμών της αγοράς και πρόσθεσε ότι πρέπει να φορολογούνται μόνο τα 
ακίνητα που παράγουν εισόδημα. 
 
Ο Πρόεδρος του ΤΕΕ Γιώργος Στασινός σημείωσε ότι «πρέπει να βοηθήσουμε όλοι στην 
ανασυγκρότηση γενικότερα της χώρας και στο να τρέξει η οικονομία γρήγορα μπροστά». 
Σύμφωνα με τον Πρόεδρο του ΤΕΕ το πρώτο βήμα είναι να επιτευχθεί κάποια συμφωνία, «να 
ξεκολλήσουμε από αυτή την καθημερινότητα στην οποία είμαστε σχεδόν ένα χρόνο τώρα και 
να προχωρήσουμε, να τρέξουμε μπροστά συμβάλλοντας και εμείς το μέγιστο». Και τόνισε ότι 
ο τεχνικός κόσμος είναι ο απαραίτητος παράγοντας ώστε να πάνε γρήγορα τα έργα και η 
ανάπτυξη. Κλείνοντας ο νέος Πρόεδρος του ΤΕΕ Γιώργος Στασινός σημείωσε ότι ο 
Αναπληρωτής Υπουργός Υποδομών Χρήστος Σπίρτζης γνωρίζει καλά τις προτεραιότητες, 
διεκδικούσε άλλωστε τα ίδια ως πρώην Πρόεδρος του ΤΕΕ και θα υπάρχει καλή συνεργασία 
μεταξύ τους ώστε να επιτευχθούν οι στόχοι για τη χώρα. 
 
 
Δείτε εδώ το βίντεο με τις δηλώσεις του Γιώργου Στασινού: 
https://youtu.be/Y5hA7bhbU6A 
 
 
Ακολουθεί το πλήρες κείμενο των δηλώσεων του Γιώργου Στασινού στην εκπομπή του ΣΚΑΙ: 
 
ΔΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ: 
Να πούμε αμέσως καλό μεσημέρι… στον κύριο Γιώργο Στασινό, είναι ο νέος Πρόεδρος του 
Τεχνικού Επιμελητηρίου Ελλάδος. Έχει και ένα ενδιαφέρον γιατί εσείς προέρχεστε από τη 
Νέα Δημοκρατία. Σωστά τα λέω; 
Κος ΣΤΑΣΙΝΟΣ: 
Έτσι είναι, έτσι είναι.  
ΔΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ: 

https://youtu.be/Y5hA7bhbU6A
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Και αντικαταστήσατε τον κ. Σπίρτζη ο οποίος πια είναι Υπουργός αρμόδιος, σωστά;  
Κος ΣΤΑΣΙΝΟΣ: 
Έτσι είναι. 
ΔΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ: 
Σιδεροκέφαλος καταρχήν.  
Κος ΣΤΑΣΙΝΟΣ: 
Ευχαριστώ πολύ. Σας ευχαριστώ πολύ και καλή εβδομάδα να έχουμε και να έχουμε και 
ευχάριστα νέα για τη χώρα αυτή την εβδομάδα. 
ΔΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ: 
Μακάρι. Τώρα θα συζητήσουμε για τα τεχνικά εκεί πως πάνε και ποιες είναι οι 
προτεραιότητες.   
…. 
ΔΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ: 
Κύριε Στασινέ, έχετε εικόνα; (σσ: για τον ΕΝΦΙΑ)  
Κος ΣΤΑΣΙΝΟΣ: 
Όχι, δεν έχουμε ούτε ενημέρωση ούτε εικόνα για το τι γίνεται και πού οδηγούμαστε αυτή τη 
στιγμή γιατί γίνεται και η συγκεκριμένη διαπραγμάτευση με τους δανειστές με τους εταίρους 
οπότε δεν γνωρίζουμε. 
ΔΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ: 
Τώρα ας πούμε γενικά, ένας σωστός τρόπος αντιμετώπισης του ΕΝΦΙΑ με μειωμένες 
αντικειμενικές ποιος θα ήταν, οριζόντια πρέπει να μειωθούν οι αντικειμενικές;  
Κος ΣΤΑΣΙΝΟΣ: 
Όχι οριζόντια. Πρέπει να δούμε τις πραγματικές αξίες που υπάρχουν αυτή τη στιγμή στα 
ακίνητα. Επίσης η εκτίμησή μας είναι ότι πρέπει να φορολογείται ένα εισόδημα που έρχεται 
από τα ακίνητα. Όταν δεν έχεις εισόδημα από κάποιο ακίνητο δεν μπορεί να φορολογείσαι για 
αυτό το ακίνητο. 
Και επίσης πρέπει να ξαναδούμε τα αγροτεμάχια γιατί υπάρχουν για παράδειγμα να πω από 
την περιοχή από την οποία κατάγομαι, από τα κεντρικά Τζουμέρκα από τα οποία κατάγεται 
και ο Πρωθυπουργός, δεν είναι δυνατόν για μια καλύβα ενός παππού που μένει χίλια χρόνια 
να προσπαθούμε να φορολογήσουμε ένα αγροτεμάχιο.. 
ΔΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ: 
Από τα Πράματα είστε, από πού είστε;  
Κος ΣΤΑΣΙΝΟΣ: 
Είμαι από το Δήμο Κεντρικών Τζουμέρκων.   
Δεν γίνεται να φορολογούμε ένα ακίνητο, μια καλύβα ενός παππού που δεν έχει φορολογηθεί 
ποτέ στη ζωή του και δεν φέρνει και κάποια έσοδα.  Αν λύναμε το πρόβλημα να το κάνουμε 
αλλά επειδή δεν λύνουμε κανένα πρόβλημα είναι λάθος αυτή η αντιμετώπιση.  
….. 
ΔΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ: 
Κύριε Στασινέ, τα δημόσια έργα τι γίνεται;  Θα προχωρήσουν τα πράγματα;  
Κος ΣΤΑΣΙΝΟΣ: 
Αυτή τη στιγμή η έλλειψη που υπάρχει είναι στη χρηματοδότηση. Αν δεν λύσουμε το 
πρόβλημα με τους εταίρους και δεν επιτευχθεί κάποια συμφωνία δεν νομίζω ότι θα υπάρχει η 
απαραίτητη χρηματοδότηση για να προχωρήσουν τα έργα.  Τα έργα δεν σταμάτησαν 
αλλά δεν μπορούν να χρηματοδοτηθούν και να προχωρήσουν προφανώς.  
ΔΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ: 
Άρα σταμάτησαν.  
Κος ΣΤΑΣΙΝΟΣ: 
Ναι, αλλά δεν έχει διακοπεί κάποια σύμβαση, εννοώ, συγκεκριμένη.   
ΔΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ: 
Δεν υπάρχει ρευστότητα.  
Κος ΣΤΑΣΙΝΟΣ: 
Δεν υπάρχει ρευστότητα. 
ΔΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ: 
Οι εργασίες δεν γίνονται, αυτό λέμε δηλαδή.  
Κος ΣΤΑΣΙΝΟΣ: 
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Δεν γίνονται με το ρυθμό που θα έπρεπε να γίνονται. Αυτό σημαίνει ότι μένει πίσω και η 
ανάπτυξη της χώρας. 
ΔΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ: 
Το βασικό πρόβλημα που καλείστε εσείς να αντιμετωπίσετε στο Τ.Ε.Ε., στο Τεχνικό 
Επιμελητήριο ποιο είναι;  
Κος ΣΤΑΣΙΝΟΣ: 
Το βασικό πρόβλημα είναι αυτό που αντιμετωπίζει και η χώρα. Πρέπει να βοηθήσουμε όλοι 
στην ανασυγκρότηση γενικότερα της χώρας και στο να τρέξει η οικονομία γρήγορα μπροστά.   
Το πρώτο βήμα όμως για να γίνουν όλα αυτά είναι να επιτευχθεί κάποια συμφωνία, να 
ξεκολλήσουμε από αυτή την καθημερινότητα στην οποία είμαστε σχεδόν ένα χρόνο τώρα και 
να προχωρήσουμε, να τρέξουμε μπροστά συμβάλλοντας και εμείς το μέγιστο. Γιατί γνωρίζετε 
ότι ο τεχνικός κόσμος είναι αυτός που μπορεί να είναι ο απαραίτητος παράγοντας ώστε να 
πάνε γρήγορα τα έργα και η ανάπτυξη.  
Οι προτάσεις είναι συγκεκριμένες, ο αναπληρωτής Υπουργός και πρώην Πρόεδρος του 
Τεχνικού Επιμελητηρίου γνωρίζει τις προτεραιότητες. Τα έλεγε και ως Πρόεδρος του Τεχνικού 
Επιμελητηρίου, έχουμε άριστες σχέσεις και νομίζω μπορεί και αυτός να συμβάλει μόλις 
επιτευχθεί κάποια συμφωνία ώστε να τρέξουν τα πράγματα γρήγορα. 
Εμείς σίγουρα θα είμαστε στο πλευρό του και θα βοηθήσουμε την οποιαδήποτε Κυβέρνηση 
να προχωρήσει γρήγορα.  
… 
ΔΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ: 
Ευχαριστούμε πολύ.  
Κος ΣΤΑΣΙΝΟΣ: 
Να είστε καλά. 
ΔΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ: 
Να είστε καλά και καλή θητεία,  κύριε Στασινέ. 
Κος ΣΤΑΣΙΝΟΣ: 
Σας ευχαριστώ πολύ, σας ευχαριστώ πολύ.  

 
 


